

Review | Neil Armayan Revesol Alternatif Terbaik Dari Botox

 suriaamanda.com/2019/02/review-neil-armayan-revesol-alternatif.html



Cintaku Rinduku Bukannya Yang Terkusut,
Kuiikat Kubelai Dan Kusimpul,Selangkah Engkau Pergi Seribu Langkah Aku Mengejarmu,
Sekelip mata Engkau Hilang Seluruh Pelusuk Kucari, Setinggi Mana Engkau Membawa Diri Akan Aku Daki,
Sedalam Mana Kau Cuba Menyembunyi Akan Ku Selami,Biar Terbukti Biar Bersaksi Cinta Kita Cinta Tersimpul Rapi

Suria Amanda
suriaamanda.blogspot.com

REVESOL KRIM PEMBALIKAN USIA PELBAGAI FAKTOR DENGAN PENGHIDRATAN...LEBIH BAIK DARI BOTOX

Wanita dan kecantikan adalah seperti kawan karib, bagai isi dan kuku dan memang sentiasa menjadi keutamaan dalam kehidupan. Pertambahan usia merupakan satu keadaan yang menakutkan bagi setiap wanita. Bermula lah mimpi ngeri apabila kesan-kesan penuaan mula muncul pada kulit wajah. Adakala kekangan masa menyebabkan wanita culas memberi perhatian pada kesihatan wajah. Faktor-faktor alam sekitar dan fisiologi adalah dua laluan utama yang menyebabkan kedutan dan garisan muka. Di luar sifat genetik yang diwarisi, pencemar alam sekitar, pendedahan UV yang berlebihan, diet yang tidak sihat, merokok dan tekanan dapat mengurangkan keupayaan kulit untuk memperbaiki dan memulihkan. Mekanisme molekul dalam penuaan kulit disebabkan oleh degradasi polipeptida elastin dan matriks lipid, dan masalah yang berkaitan dengan konformasi kolagen.



Baru- baru ini SA diperkenalkan dengan satu produk dari Korea iaitu Neil Armayan Revesol. Neil Armayan Revesol dirumuskan secara klinikal sebagai krim pembalikan usia pelbagai faktor yang amat berkuasa. Maknanya wanita di usia awal 40 an macam SA ni sesuai gunakan untuk kelihatan muda. Pertama sekali, ia diberi sentuhan PhytoCellTec™ Malus Domestica yang bukan sahaja melindungi tetapi juga memperbaiki sel induk semula jadi kulit dan fungsi yang berkaitan. Ia secara langsung melawan proses penuaan dengan mengoptimumkan prestasi sel induk kulit anda.



Neil Armayan Revesol merupakan alternatif yang lebih baik daripada Botox dengan komponen pelembab dan perlindungan UV. Kebaikan tambahan termasuk ciri antikulat, anti peradangan dan pengurangan jerawat. Pendekatan bersifat holistik ini terhasil daripada penyelidikan bertahun-tahun dan kajian terperinci terhadap maklum balas daripada wanita seluruh dunia.



Pengalaman SA setelah 3 minggu menggunakan Neil Armayan Revesol. SA gunakan setiap pagi dan malam. Waktu pagi SA akan gunakan selepas bersihkan muka dan sebelum menggunakan make up. SA gunakan pada seluruh wajah dan biarkan ianya menyerap ke dalam kulit. Then baru SA gunakan mekap. Kalau dulu kulit muka SA agak kusam, kini ianya makin berseri- seri. Kawan- kawan pun ada yang tanya SA guna produk apa. Then SA jawab Neil Armayan Revesol la....hehehe...alhamdulillah SA sangat puas hati dengan keberkesanan produk ni. SA percaya dengan sentuhan PhytocellTec™ iaitu stem cell dari buah apple mampu merawat kulit muka wanita di Asia.







www.suriaamanda.com





www.suriaamanda.com



Sepanjang 3 minggu SA gunakan Neil Armayan Revesol yang sangat best ini, SA dapati kulit muka SA makin anjal..jerawat dan kesan- kesan jerawat makin pulih walau tidak hilang sepenuhnya..bagusnya produk ini ia mampu membuatkan SA berasa yakin untuk tidak menggunakan mekap apabila di rumah dan juga sebagai base make up juga. Korang tak perlukan suntikan botox untuk kulit yang sentiasa anjal dan kelihatan lebih muda..cukup dengan Neil Armayan Revesol, gunakan secara berterusan dan lihatlah hasilnya...walaupun harga sedikit tinggi tapi masih berpatutan..bak kata orang tua- tua..alah membeli menang memakai kan? SA sangat- sangat rekomen pada korang..

9 Keabikkan Krim Pembalikan Usia Pelbagai Faktor Dengan Penghidratan Revesol

1. Melewatkan penuaan sel
2. Perlindungan dipertingkat dan pemulihan fungsi sel induk kulit
3. Meningkatkan Vitaliti dan meremajakan sel-sel kulit
4. Ciri Pelembap Yang Luar Biasa

5. Sangat berkesan melawan kedutan dan garis halus
6. Mengurangkan keradangan dan pembentukan jerawat
7. Mengelakkan liang tersumbat dan memberikan ruang pertumbuhan sel baru
8. Memberi perlindungan nominal terhadap sinaran ultraviolet matahari
9. Ciri- ciri antikulat.

Bahan- bahan

Ethylhexyl Palmitate, Silica Dimethyl Silylate, Butylene Glycol, Sodium Hyaluronate, Saccharomyces Lysate, Corn Starch Modified, Panthenol, Tocopheryl Acetate, Malus Domestica Stem Cell, Salicylic Acid, Acacia Senegal Gum, Acetyl Hexapeptide-8, Simmondsia Chinensis (Jojoba) Seed Oil.

Arahan penggunaan

Sapu pada wajah anda setiap pagi dan malam selepas pembersihan dan pengetonan wajah. Urut perlahan- lahan pada kulit muka anda. Biarkan krim menyerap sepenuhnya kedalam kulit.

Harga : RM319

Neil Armayan Revesol Di pasarkan di Korea, Malaysia, Thailand Dan Vietnam

Berminat?

Website : <http://www.neilarmayan.kr> / <http://www.neilarmayan.kr/index.php/revesol/>
Facebook : www.facebook.com/neilarmayan